
 

Zápis č. 13/2012 (86) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 3. 12. 2012 
 

Přítomni:   prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, 
Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter 
Janků, Bc. Martin Mašlan, Lukáš Urbančok (celkem 10 členů AS) 

Omluveni:  
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Roman Prokop, CSc., doc. Mgr. Milan Adámek, 

Ph.D., RNDr. Jan Ostravský, CSc., Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Slib nového člena AS FAI. 
2. Kontrola zápisu a úkolů.  
3. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  
4. Projednání návrhu na změnu struktury FAI. 
5. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2013/14 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika. 

6. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika. 

7. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika, uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

8. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika, studijní obor Integrované systémy v budovách, 
uskutečňovaný v anglickém jazyce, forma studia prezenční.  

9. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI, přivítal všechny 
účastníky zasedání a představil nového člena AS FAI Bc. Martina Mašlana.  

ad 1) Slib nového člena AS FAI.  
Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o tom, že Jakub Ring k 31.10.2012 
není studentem FAI a již delší dobu nekomunikuje s předsedou AS FAI. Jeho pozici 
zaujal další náhradník do senátu Bc. Martin Mašlan, který přečetl a stvrdil svým 
podpisem Slib člena AS FAI a pronesl o sobě několik slov.   



Strana 2 (celkem 5)  Zapis12-13-86 

ad 2) Kontrola zápisu a úkolů.   
Zápis je bez připomínek.  

Přichází Lukáš Urbančok. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov  informoval o průběhu řešení bodu „Různé“ 
z minulého zasedání:  

• Vytápění přednáškových místností- situace se zlepšila, v přednáškových 
místnostech a kancelářích je tepleji. 

• Zadávání předtermínu BP/DP- děkan FAI prof. Vašek souhlasí s dřívějším 
vypisováním témat BP/DP do systému, prod. Sysala připraví časový harmonogram, 
dle kterého se témata BP/DP budou vypisovat a který bude s předstihem 
projednán na úrovni Kolegia děkana.  

• Doc. Sysel v lednu 2013 předá děkanovi FAI prof. Vaškovi formulaci znění bodu zadání 
BP/DP, který by zajistil dohled nad zabezpečením www stránek u BP/DP, jejichž 
úkolem je tvorba www stránek. Děkan FAI prof. Vašek zajistí informovanost 
vedoucích BP/DP. 

ad 3) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   
Prod. Prokop informoval o nových kontaktech na zahraničních VŠ např. ve Francii- 
univerzita v Lille. Taktéž informoval o tom, že se naše fakulta umístila na 1. místě 
v počtu mobilit u akademických pracovníků UTB. Prod. Prokop připomněl otázku 
aktualizace dlouhodobého záměru FAI, kterou předloží na příštím zasedání AS FAI. 

Doc. Adámek informoval o připravovaném zasedání Vědecké rady, na kterém proběhne 
profesorské řízení Doc. Janáčové. Taktéž informoval o čerpání peněžních prostředků 
z IGA. Většina studentů peněžní prostředky z IGA nevyčerpala, navíc došlo 
k problémům s čerpáním po jeho ukončení. Doc. Adámek navrhl zvážit jiný systém pro 
přiřazování peněžních prostředků na IGA, aby nedocházelo k problémům spojenými 
s řešením a financováním velkého počtu projektů IGA. Proběhla obsáhlá diskuse, při 
které zazněly různé možnosti řešení. Doc. Adámek navrhl otevřít tuto problematiku na 
příští zasedání AS FAI za přítomnosti děkana FAI a na zasedání vedení FAI. Doc. Sysel 
vznesl dotaz, zda všichni studenti DSP musí být řešiteli projektů IGA. Bylo mu 
odpovězeno.  

ad 4) Projednání návrhu na změnu struktury FAI. 
Návrh na změnu struktury FAI byl detailně projednán s děkanem FAI. Děkan FAI navrhl 
zřídit organizační složku FAI s názvem Vědecko-technický park informačních a 
komunikačních technologií (VTP ICT) k 1.1.2013. VTP ICT bude ve struktuře FAI na 
úrovni ústavů a Cebia-Tech. Doc. Sysel vznesl dotaz týkající se financování VTP ICT 
v období, kdy již nebude projekt dotován a za předpokladu krizového stavu (budova 
bude bez nájemníků). Vznesl dotaz na roční náklady budovy za tohoto stavu. Doc. 
Adámek na dotaz reagoval a vysvětlil aktuální situaci. V případě, že by došlo k tomu, že 
budova nebude obsazena, nezbytné náklady na její provoz by neměly FAI výrazně 
zatížit a to ani dlouhodobě.  
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Návrh usnesení AS FAI 86/1 
AS FAI rozhodl o zřízení organizační složky Vědecko-technický park - Informační a 
komunikační technologie (VTP-ICT) k 1.1.2013 a schválil její zařazení do struktury FAI 
na úroveň ústavů FAI a CEBIA-Tech. 

Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 86/1  
AS FAI jednomyslně rozhodl o zřízení organizační složky Vědecko-technický park - 
Informační a komunikační technologie (VTP-ICT) k 1.1.2013 a schválil její zařazení do 
struktury FAI na úroveň ústavů FAI a CEBIA-Tech. 

Součástí zápisu z tohoto zasedání AS FAI je příloha „Rozhodnutí o zřízení organizační 
složky Vědecko-technický park ICT.  

Doc. Adámek odchází. 

ad 5) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika. 
Návrh této směrnice vychází z obdobného materiálu loňského roku. Návrh směrnice byl 
projednán na zasedání LK AS FAI dne 23.11.2012. Došlo pouze k aktualizaci termínů a 
v bodě 1.1 k vysvětlení zkratky FAI. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 86/2 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika. 

Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 86/2  
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 
pro akademický rok 2013/14 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika. 

ad 6) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika. 
Návrh této směrnice vychází z obdobného materiálu loňského roku. Návrh směrnice byl 
projednán na zasedání LK AS FAI dne 23.11.2012. Došlo k aktualizaci termínů. V odst. 
1.1 byla vysvětlena zkratka FAI. Dále došlo k upřesnění variabilního symbolu. V odst. 
3.1 došlo k drobné změně formulace týkající se počtu přijímaných studentů. V odst. 3.3 
byl uveden minimální počet přijatých studentů k otevření studijního oboru (zaměření). 
Byl upřesněn text odst. 6.5 týkající se studia uchazeče, který neabsolvoval v rámci 
předešlého studia příbuzný obor. Došlo k přidání odst. 7.5 týkající se uchazečů s více 
než jednou podanou přihláškou. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou.  
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Návrh usnesení AS FAI 86/3 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika. 

Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 86/3  
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 
pro akademický rok 2013/14 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika.  

ad 7) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, 
uskutečňovaný v anglickém jazyce.  
Návrh této směrnice vychází z obdobného materiálu loňského roku. Návrh směrnice byl 
projednán na zasedání LK AS FAI dne 23.11.2012. Došlo k aktualizaci termínů. V úvodu 
dokumentu došlo k vysvětlení zkratky FAI. V odst. 1 došlo k upřesnění, že se týká i 
Statutu FAI. V odst. 6 budou poplatky uváděny v českých korunách a místo slova 
Variable Code bude uvedeno Variable Symbol. Došlo k drobným opravám v anglickém 
překladu. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 86/4 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, 
uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 86/4  
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 
pro akademický rok 2013/14 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, 
uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

ad 8) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Integrované systémy v budovách, uskutečňovaný 
v anglickém jazyce, forma studia prezenční.  
Návrh této směrnice vychází z obdobného materiálu loňského roku. Návrh směrnice byl 
předložen na zasedání LK AS FAI dne 23.11.2012. Došlo pouze k aktualizaci termínů a 
upřesnění variabilního symbolu. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou. 
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Návrh usnesení AS FAI 86/5 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Integrované systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém 
jazyce, forma studia prezenční. 

Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 86/5  
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 
pro akademický rok 2013/14 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Integrované systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém 
jazyce, forma studia prezenční. 

ad 10) Různé. 
Dr. Matýsek  informoval o nejdůležitějších bodech projednávaných na zasedání sněmu 
Rady vysokých škol dne 22.11.2012 (zápis rozeslán členům AS FAI elektronicky):   

• Byla přednesena zpráva o činnosti RVŠ a zpráva o činnosti Studentské 
komory RVŠ. 

• V rámci vystoupení hostů informoval ministr MŠMT prof. Fiala o některých 
krocích při přípravě novely zákona o VŠ, o rozpočtu VŠ a o čerpání finančních 
prostředků z evropských statutárních fondů. 

• Byla přednesena informace k projednávání věcných záměrů zákonů o VŠ a o 
finanční pomoci studentů. 

• Byla přednesena informace o přípravě rozpočtu na rok 2013. 
• Byla přednesena zpráva o Fondu rozvoje vysokých škol.  

 

Příští zasedání se uskuteční dne 7.1.2013. 
 
 
Ve Zlíně dne 6. 12. 2012 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 
 
 
 


